
ZÁVĚREČNÁ ZPRÁVA



Od 10. do 13. října 2023 se na brněnském

výstavišti konal Mezinárodní veletrh pro

dřevozpracující a nábytkářský průmysl

WOODTEC. Termín konání byl shodný

s Mezinárodním strojírenským veletrhem,

WOODTEC byl umístěn v pavilonu Z, který byl

otevřen i návštěvníkům strojírenského

veletrhu.



pavilon Z
+

přilehlé volné 
plochy

59 616
návštěvníků 

(společně s MSV)

48
vystavovatelů ze 

3 zemí 

3 300 m²
čisté výstavní 

plochy 



Vystavovatelé

Veletrhu WOODTEC 2023 se zúčastnilo 48

vystavovatelů z České republiky, Německa a

Slovenska.

Státy zastoupených firem: Francie, Chorvatsko,

Itálie, Kanada, Maďarsko, Německo, Polsko,

Rakousko, Slovinsko, Španělsko, Švédsko, Taiwan,

Turecko, USA, Velká Británie



Návštěvníci

Veletrh navštívilo 59 616 návštěvníků (společně s

MSV) převážně z České republiky a Slovenska.

Dále se na WOODTEC registrovali návštěvníci z

Finska, Itálie, Maďarska, Polska, Rakouska a

Španělska.



Složení návštěvníků

60 % pracuje na pozici ředitel, náměstek, manažer, 
vedoucí

76 % má ve firmě rozhodující nebo spolurozhodující 
pravomoc

26 % přijelo na veletrh s cílem nakupovat nebo najít 
obchodního partnera



Obor působnosti návštěvníků

47 % pracuje v nábytkářském průmyslu

35 % pracuje v dřevozpracujícím průmyslu

9 % pracuje ve stavebnictví nebo strojírenství



Řekli o veletrhu

Jan Mimra, jednatel Panas, spol. s r.o.

Na veletrhu WOODTEC jsme našim zákazníkům představili řešení

automatizace a robotizace výroby. Šlo nám o to, aby si zákazníci

dokázali představit podobné řešení i pro svoji výrobu. Robotizace

je na vzestupu, řešíme ji u zákazníků a dodáváme i českým

výrobcům.

Tomáš Vystyd, jednatel společnosti Felder Group CZ

Letos jsme na WoodTec přivezli tři highlighty: hoblovací hřídel

se spirálovým ostřím Silent-Power®, bezpečnostní systém na

formátovacích a okružních pilách s označením PCS® -

Preventive Contact Systém a patentovanou technologii

glueBox, která je používaná do systému olepovaček při

olepování nábytkových hran určených primárně do míst s vyšší

vlhkostí. Jsme průkopníkem na poli výzkumu a vývoje, i díky

tomu jsme držiteli 39 mezinárodních patentů. Na veletrhu

WOODTEC jsme proto, abychom naše stroje lépe

odprezentovali případným zájemcům a návštěvníkům veletrhu.



Řekli o veletrhu

Evžen Rojek, obchodní ředitel a člen představenstva ROJEK a.s.

Za firmu ROJEK mohu říct, že se naše očekávání určitě naplnila.

První den nebyl špatný a druhý s třetím dnem byly naprosto

excelentní. Návštěvnost byla velice dobrá. Návštěvníci chtěli fyzicky

vidět novinky, prohlédnout si stroje, a i nabídky jsou natolik vážné,

že věříme, že efekt přijde a prodeje budou. Takže veletrh skvělý a

budeme se jenom těšit, že veletrh WOODTEC se podaří opět

realizovat v dalších letech.

Miroslav David, Sales Manager IGM Tools & Machinery

Celkově jsme spokojení. Návštěvníků bylo poměrně dost, byli jsme

překvapeni i tím, že návštěvníci MSV měli zájem i o dřevoobrábění.

My jsme dost zaměřeni i na kutily, takže tam jsme našli poměrně

dost zájemců o naše stroje. Měli jsme dobrý ohlas a s celkovou

návštěvností jsme spokojeni. Opravdu silným dnem byl čtvrtek,

naše spokojenost je maximální.



Řekli o veletrhu
David Elis, prodej, servis a poradenství, majitel společnosti

My jsme vlastně žádné velké očekávání neměli, ale jsme rádi, že po

šesti letech veletrh je. Jsme rádi, že jsme mohli vlastně poprvé

prezentovat ITA Tools v České republice. Spojení dřevařského

veletrhu a strojírenského veletrhu je za mě dobrou variantou.

Pavel Horký, BG Technik cs

Brněnskému výstavišti se letos opravdu povedlo sem dostat

návštěvníky, kdy díky spojitosti s MSV se to dalo i očekávat. Co se

týče obchodu, tak jsem spokojený, máme dost kontaktů, což je

fajn.

Zdeněk Otčenášek, školitel společnosti Festool

Za mě to bylo perfektní. Byla opravdu velká návštěvnost. Zájem o 

stroje byl. Zhodnocení bylo stoprocentní. Spoustě zákazníků jsme 

představili naše nadstandartní služby a novinky mezi našimi 

produkty a naše očekávání byla naplněna.



Řekli o veletrhu

Stanislav Telec, ředitel divize dřevoobráběcích strojů TOS Svitavy

Co se týká WOODTECu, jsme rádi, že se to letos uskutečnilo a

doufáme, že zase nabyde těch dvouletých cyklů. Myslím, že tato

symbióza s MSV není úplně špatná a před mnoha lety tento veletrh

takhle probíhal. Tento veletrh je určitým setkáním s našimi novými

klienty, kteří od nás mají již nějaké nabídky, nebo které jsme

obsluhovali v minulých letech, nebo chtějí například modernizovat.

Myslím si, že internetové stránky a komunikace po e-mailech plně

nenahradí osobní kontakt, který tady intenzivně probíhá.

Michal Legdan, jednatel společnosti Legdan

Je to naše první výstava a jsme velmi rádi, že jsme si ji zúčastnili.

Hodnotíme ji velmi pozitivně a již dnes se těšíme na další ročník.

Zároveň věříme, že výstavy se zúčastní ještě více vystavovatelů,

včetně těch největších značek.



Řekli o veletrhu

Dominik Popelák, SWOOD specialista ve společnosti SolidVision

Co se týče naších očekávání, tak si troufám říct, že veletrh je i

hodně předčil. Domluvili jsme si již individuální prezentace našich

softwarů. Věříme, že to ještě následovně bude velkým přínosem

pro nás i pro naše kolegy.

Kristýna Špinarová, ŠPINAR-software

Naše očekávání se naplnila, povedlo se nám zde dojednat

spoustu prezentací našich softwarů a uzavřít předobjednávky s

klienty. Po úterním dnu vysoce vzrostla návštěvnost, se kterou

stoupal i zájem návštěvníků. Bylo nám potěšením se zde

potkat také s našimi stávajícími zákazníky a s letošním

ročníkem veletrhu jsme opravdu spokojeni.



Těšíme se na Vás při příštím ročníku veletrhu 
WOODTEC


